

堅尼地城停車場 <2017/9-2017/11>泊車季票抽籤結果

是次堅尼地城停車場泊車季度為 2017 年 9 月至 2017 年 11 月，申請人於 2017 年 7 月 23 日起在停車場繳費處索取申請表，並於 7 月 23 日至 8 月 8 日期間遞交已填妥之申請表。是次泊車季票共收到 314 份私家車 / 客貨車類別申請表、72 份電單車類別申請表、19 份的士類別申請表。在 314 份私家車 / 客貨車類別申請表中，2 位傷健申請人可直接購買泊車季票而無需抽籤。因此，私家車 / 客貨車供抽籤的配額為 148 個及電單車類別的配額為 36 個。是次的士類別申請數目沒有超過該類別之 20 個季票配額，所以的士類別申請人將自動獲得購買該類別泊車季票的權利而無須進行抽籤。

是次泊車季票已於 2017 年 8 月 11 日進行公開抽籤，並獲中西區區議會交通及運輸委員會主席，陳財喜議員，MH 出席為抽籤嘉賓，分別抽出 148 名私家車 / 客貨車正選及 50 名候補名單、電單車類別 36 名正選及 12 名候補名單。抽籤結果於 2017 年 8 月 12 日張貼於停車場繳費處。

成功申請人須於 2017 年 8 月 12 日至 17 日期間前往堅尼地城停車場繳費處購買季票。如成功申請人沒有在上述指定期間購買季票，將被視作自動放棄購買季票。剩餘的季票將按抽籤次序分配予候補申請人，結果會於 2017 年 8 月 17 日之後於停車場繳費處、本公司的網頁或運輸署的網頁公布，給候補申請人查閱。成功候補申請人須於 2017 年 8 月 18 日至 21 日期間前往停車場繳費處購買季票。如該候補申請人沒有在上述指定期間購買季票，將被視作自動放棄購買季票。經過第一輪的分配予候補申請人後，剩餘季票的數量將會於 2017 年 8 月 21 日之後在停車場繳費處展示，並刊登在本公司的網頁及運輸署的網頁，給候補申請人查閱。剩餘的季票將按抽籤次序分配予第二輪的候補申請人。獲分配季票的候補申請人須於 2017 年 8 月 22 日至 25 日期間前往停車場繳費處購買季票。如該候補申請人沒有在上述指定期間購買季票，將被視作自動放棄購買季票。

敏記停車場管理有限公司

Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket (September 2017 - November 2017) Ballot Result

This Quarterly Parking Ticket of Kennedy Town Car Park (KTCP) is for the period of September 2017 – November 2017. Application form was available at the shroff of KTCP from 23rd July, 2017 and the period for submission of completed application form was from 23rd July to 8th August, 2017. A total of 314, 72 and 19 application forms were received for the vehicle type Private Car/Van, Motorcycle and Taxi respectively. The 2 applicants with physical disability for Private Car/Van could purchase the quarterly parking ticket without the need to go through the ballot. Therefore, the ballot quota is 148 for Private Car/Van and 36 for Motorcycle. The number of application for Taxi didn't exceed its quota of 20, therefore all 19 applicants for Taxi could purchase the quarterly parking ticket without the need to go through the ballot.

The KTCP Quarterly Parking Ticket Ballot was held on 11th August, 2017 with Mr. CHAN Choi-hi, MH, Chairman of Traffic & Transport Committee of the Central & Western District Council serving as the Guest of Honour, and was opened to the public. For Private Car/Van, a total of 148 successful applicants and 50 applicants for waiting list were drawn. For Motorcycle, 36 successful applicants and 12 applicants for waiting list were drawn. The ballot result is posted at the shroff of KTCP on 12th August, 2017.

All successful applicants shall purchase the quarterly parking ticket from 12th to 17th August, 2017. Any successful applicants who fail to purchase the quarterly parking ticket during the specified period will be regarded as giving up their right and the parking ticket will be re-allocated to other applicant on the waiting list according to the priority determined by the ballot. Applicants on the waiting list shall check the notice board at the shroff of KTCP, our website or the website of Transport Department after 17th August, 2017 for the number

of unsold quarterly parking tickets. Successful applicant on the waiting list shall purchase the quarterly parking ticket from the 18th to 21st August, 2017. Any successful applicants on the waiting list who fails to purchase the quarterly parking ticket during the specified period will be regarded as giving up their right. After the first-round allocation to applicants on the waiting list, the number of unsold quarterly parking tickets will be publicized at the shroff of KTCP, our website and the website of Transport Department after 21st August, 2017 for checking by the applicants on the waiting list. The unsold quarterly parking tickets will be re-allocated to the second-round applicants on the waiting list according to the priority determined by the ballot who are required to purchase the tickets from the car park shroff from 22nd to 25th August, 2017. Any applicants on the waiting list who fail to purchase the quarterly parking ticket within the specified period, they will be regarded as giving up their right.

Mack & Company Carpark Management Limited

列印日期及時間： 11-08-2017 18:56:56

季度生效日期： 17年 09月

季度結束日期： 17年 11月

Application for Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket - List of Successful Applicants
Private Car/Van

堅尼地城停車場泊車季票申請 - 正選名單
私家車/客貨車

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
1	AB370	21	GB8913	41	KW38
2	ADAH0	22	GH7779	42	LB5489
3	AN7330	23	GT1372	43	LE3354
4	AV1808	24	GW8219	44	LF8733
5	BR127	25	GZ1278	45	LT5442
6	BR269	26	HB3009	46	LT730
7	BW187	27	HG3918	47	LT9905
8	BW4197	28	HY28	48	LV2803
9	BZ69	29	JB601	49	LV293
10	CK6288	30	JB78	50	MA5207
11	DL3512	31	JG5916	51	MS9060
12	DR777	32	JG807	52	MT2903
13	DU3836	33	JG8149	53	MT6048
14	EG38	34	JW9685	54	MU7850
15	EM8107	35	JX258	55	MV351
16	FA125	36	KA3410	56	MX4324
17	FE9333	37	KC916	57	MY3010
18	FJ6021	38	KD4670	58	MZ8804
19	FM8197	39	KK8912	59	NC3287
20	FS8863	40	KR362	60	NJ360

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
61	NM7183	85	RB1281	109	SX3950
62	NN2216	86	RB6705	110	SY6182
63	NN9023	87	RH4149	111	SY6977
64	NP4883	88	RH6990	112	SZ4751
65	NR1292	89	RJ8337	113	TA9273
66	NT2439	90	RL9508	114	TC4598
67	NT4490	91	RM9792	115	TD5277
68	PA9155	92	RR9995	116	TE8205
69	PB1227	93	RS6126	117	TK1113
70	PB3181	94	RU102	118	TK4645
71	PC6987	95	RU4126	119	TK9349
72	PE8814	96	RX8048	120	TN4260
73	PH7071	97	RX954	121	TN4698
74	PL6160	98	S318C	122	TR2893
75	PM4350	99	SA8982	123	TS5416
76	PM5450	100	SD1629	124	TT5094
77	PM5862	101	SE2239	125	TU2156
78	PP1031	102	SE3170	126	TV7774
79	PP3476	103	SG5127	127	UC7361
80	PT2208	104	SJ3326	128	UC8453
81	PT9072	105	SK1814	129	UE4971
82	PU5645	106	SL5191	130	UF902
83	PV7398	107	SS1831	131	UG167
84	PX7166	108	ST4291	132	UG4867

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
133	UG7292				
134	UH7996				
135	UK8639				
136	UM8618				
137	UP8165				
138	UR4828				
139	UR514				
140	US1754				
141	US6990				
142	UT4684				
143	UT6518				
144	UU637				
145	UV4308				
146	UV5277				
147	UW1810				
148	UW4872				
149	UY350				
150	XX370				

列印日期及時間： 11-08-2017 18:54:30
季度生效日期： 17 年 09 月
季度結束日期： 17 年 11 月

Application for Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket - Waiting List
Private Car/Van

堅尼地城停車場泊車季票申請 - 候補名單
私家車/客貨車

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
1	SU945	21	UJ3810	41	NU375
2	TN7952	22	NZ6636	42	GA119
3	UC6807	23	UV912	43	CS6
4	PT9655	24	PZ7891	44	MM4398
5	SE1389	25	LP802	45	JK1118
6	EN451	26	KZ1808	46	UJ1820
7	UC6559	27	RU1260	47	SY7850
8	NM309	28	UU7813	48	TH9731
9	NX5592	29	TK9359	49	SP3862
10	HA1330	30	SK7717	50	HA741
11	GT6312	31	AA370		
12	SZ9809	32	UA7671		
13	SK1878	33	UH2793		
14	SJ4483	34	MD555		
15	TH8420	35	SX7952		
16	CC419	36	PT9498		
17	NE5526	37	MT7695		
18	PM7376	38	ML9740		
19	SF9720	39	UV9414		
20	TY1482	40	LV9360		

列印日期及時間： 11-08-2017 18:55:55

季度生效日期： 17年 09月

季度結束日期： 17年 11月

Application for Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket - List of Unsuccessful Applicants
Private Car/Van

堅尼地城停車場泊車季票申請 - 未獲分配泊車季票的申請名單
私家車/客貨車

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
1	3219	21	KAPE	41	MR1781
2	AX546	22	KD6601	42	MR4773
3	BC49	23	KH1600	43	MZ109
4	BZ978	24	KU331	44	MZ9222
5	CK5993	25	KV8849	45	NB1960
6	DF338	26	KW7566	46	NF1684
7	EG4480	27	KY670	47	NF1834
8	EV1314	28	LB1822	48	NN9067
9	FN9278	29	LB3528	49	NS187
10	FZ6085	30	LK82	50	NV3936
11	GB1007	31	LN1708	51	NW6469
12	GT127	32	LN2814	52	PA5399
13	HC9326	33	LS3528	53	PA8814
14	HF4946	34	LS8247	54	PG6182
15	HN39	35	LV7201	55	PL211
16	JC1231	36	LY3179	56	PN1816
17	JJ1811	37	MB6069	57	PR1992
18	JK8160	38	MH3902	58	PS8457
19	JL4277	39	MJ6883	59	PT4236
20	JP6383	40	MN137	60	PU235

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
61	PV5037	85	TA9184	109	UT4218
62	RA2398	86	TB5301	110	UW8054
63	RA3219	87	TC4672	111	UW887
64	RA3960	88	TC9073	112	UW9941
65	RB6114	89	TG3603	113	UY1132
66	RC6	90	TG5486	114	VGM8
67	RG3701	91	TJ7890		
68	RK7118	92	TM658		
69	RK8262	93	TR2492		
70	RV1126	94	TS2761		
71	RW2308	95	TS8266		
72	RZ8006	96	TT1263		
73	SC9080	97	TV9109		
74	SF8026	98	TX3816		
75	SF8674	99	TY2920		
76	SG6309	100	UA2021		
77	SJ9407	101	UA2868		
78	SK3050	102	UA9603		
79	SL4246	103	UB8052		
80	SM2888	104	UF6012		
81	SN1481	105	UH2659		
82	SP2616	106	UJ6255		
83	SU4763	107	UK3899		
84	SY9358	108	UR6152		

列印日期及時間： 11-08-2017 18:57:32
季度生效日期： 17 年 09 月
季度結束日期： 17 年 11 月

Application for Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket - List of Successful Applicants
MotorCycle

堅尼地城停車場泊車季票申請 - 正選名單
電單車

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
1	JL6808	21	SS5057		
2	JN3396	22	ST1902		
3	JR422	23	TJ9316		
4	KA468	24	TL6216		
5	KB3429	25	TM9973		
6	LV7639	26	TP1970		
7	MC2047	27	TV7578		
8	MY5575	28	TX2645		
9	NK9711	29	TZ5999		
10	NR6669	30	UA4513		
11	NW2859	31	UB7297		
12	NZ644	32	UM8195		
13	PA994	33	UN4572		
14	PL3964	34	UR1427		
15	RA9217	35	UU4734		
16	RV2390	36	UW9492		
17	RZ3479				
18	SG509				
19	SM5194				
20	SR8707				

列印日期及時間： 11-08-2017 18:56:28
季度生效日期： 17 年 09 月
季度結束日期： 17 年 11 月

Application for Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket - List of Unsuccessful Applicants
MotorCycle

堅尼地城停車場泊車季票申請 - 未獲分配泊車季票的申請名單
電單車

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
1	DER	21	UH8119		
2	GA8801	22	UK5903		
3	GB6307	23	UK9743		
4	GS1967	24	UW7680		
5	JJ2378				
6	LD9512				
7	LN7435				
8	LV5880				
9	LV6170				
10	MK7705				
11	MR1353				
12	NB7497				
13	RD2937				
14	RP9067				
15	RV9396				
16	SB9109				
17	SP8869				
18	SU6506				
19	TE3966				
20	TW3445				

列印日期及時間： 11-08-2017 18:57:18
季度生效日期： 17 年 09 月
季度結束日期： 17 年 11 月

Application for Kennedy Town Car Park Quarterly Parking Ticket - List of Successful Applicants
Taxi

堅尼地城停車場泊車季票申請 - 正選名單
的士

Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號	Priority 次序	Vehicle Registration Mark 車輛登記編號
1	ET7783				
2	GH2989				
3	HC2990				
4	JL4089				
5	JM5385				
6	JU7769				
7	JV1684				
8	JZ3567				
9	KB6721				
10	KC6156				
11	KC7470				
12	KC8439				
13	KD4007				
14	KF295				
15	KH2942				
16	MJ4472				
17	MN6207				
18	MZ690				
19	UF7728				